

首次存款現金返還 條款和條件

More Than Trading

PU Prime Limited

Email: info@puprime.com **Web:** www.puprime.com

Address: CT House, Office 1A, Providence, Mahe, Seychelles



A. 介紹

- 1. PU Prime 是PU Prime Limited("公司"、"我們"、"我們的"、"我們的"或"我們自己",視情況而定)的商業名稱, 由塞席爾金融服務管理局授權並受其監理編號為 SD050。本公司註冊地為塞席爾, 地址為CT House, Office 1A, Providence, Mahe, Seychelles。
- 2. "首次存款現金返還"是"PU Prime條款和條件"的重要組成部分,本文中的規定被視為所有 "PU Prime條款和條件"的附錄,應與其一同閱讀。

B. 驗收條件

- 1. 在不損害其他所有條款和條件的前提下,該優惠適用於符合優惠的資格標準("合格客戶") 的PU Prime客戶,資格標準將在下面的章節中具體說明。
- 2. "首次存款現金返還"可能由PU Prime不時地提供給與其開立真實交易帳戶(即非演示帳戶)的客戶,條件是這些客戶是通過特定網站和/或社交媒體網站在特定促銷活動或調查中推薦給PU Prime的客戶。
- 3. PU Prime自行決定向來自任何國家/地區的任何客戶提供"首次存款現金返還", 只要PU Prime認為適當並決定繼續提供。
- 4. 只有在其居住國家適用的法律下能夠訂立具有法律約束力的合同的個人可以參與「首次存款現金返還」。 除前述限制外,未滿18歲或其居住國家("未成年人")規定的法定年齡以下的人不得參與"首次存款現金返還"。如果您是未成年人,則不能參與。
- 5. "仲介/相關方"不得參與"首次存款現金返還"。 如果參與「首次存款現金返還」的參與者的 註冊和/或交易數據與另一參與者的註冊和/或交易資訊(包括但不限於IP地址)相對應, PU Prime保留將此匹配視為立即取消資格的原因的權利。在這裡,「仲介/相關方」一詞在這些條款和條件中使用時(除非情境另有要求),除特指其他含義外,還包括與「首次存款現金 返還」。的任何參與者有關係的任何個人或實體,包括但不限於:
 - a) 家庭成員,如兄弟姐妹、配偶、祖先、直系後代和旁系後代:
 - b) 任何參與者通過一個或多個仲介直接或間接控制的個人或實體,或者任何參與者直接或間接通過一個或多個仲介與之共同控制,符合此定義的目的是指:在此定義中, "控制"(包括與之相關的含義,如"受其控制"和"與之共同受控")指任何參與者直接或間接通過一個或多個中介擁有管理政策指導或導致指導的權力,無論是通過擁有表決權的證券或其他方式。
- 6. 同樣, 任何以任何方式與PU Prime和/或PU Prime不時在特定網站和/或社交媒體網站上舉辦特定促銷活動、競賽和/或調查相關的人士, 不得參與該優惠。

C. 特定的「首次存款現金返還」條款



- 1. 促銷區域:所有由監管機構許可的國家,但不包括肯亞、越南、孟加拉國、馬達加斯加、埃及、馬來西亞、阿聯酋、印尼、泰國、巴基斯坦、斯裡蘭卡、阿富汗、美屬薩摩亞、澳大利亞、白俄羅斯、百慕達、波士尼亞和黑塞哥維那、博茨瓦納、中非共和國、中國大陸、剛果民主共和國、厄立特里亞、幾內亞比索、黎巴嫩、利比亞、黑山、朝鮮、俄羅斯、獅子山、新加坡,或根據公司的自行決定。
- 2. 促銷啟動期: 自2023年8月8日起
- 3. 促銷有效期:60天
 客戶兌換信用獎勵后,必須在60天內滿足交易量要求。僅在此期間首次存款將計入現金
 返還的計算。
- 4. 符合條件的參與者:此優惠適用於之前沒有PU Prime存款記錄的現有客戶和新客戶。 (IB下的客戶可以參與。IB自己的交易帳戶不符合促銷資格。附屬機構下的客戶可以參 與。通過附屬機構連結開立的交易帳戶不可以參與促銷。分帳戶不得參與。PAMM和 MAMM需要開設額外賬戶參與。)
- 5. 首次存款現金返還"僅適用於Standard Accounts和Islamic Standard Account。
 *如果同一客戶名下有多個交易帳戶,則只允許一個符合條件的交易帳戶參與此促銷活動。
 - **該優惠僅適用於Standard Spread and Rebate組的客戶。
- 6. 客戶需要在登陸頁面成功啟動此促銷,然後按要求存入資金以獲得相應的信用獎勵。 *促銷期間僅有新存款視為有效。這不包括內部轉帳、推薦好友獎金和現金調整。 *當客戶通過加密貨幣或電子錢包進行存款時,將不會獲得信用獎勵。
- 7. 信用獎金計算為首次存款金額的20%,信用獎金的上限為10,000美元。該信用獎金可用於取款和交易。 信用贈金將記入客戶的交易帳戶,並提高他們的净值和保證金水準。 在贈金交易期內完成所需交易量后,贈金將以餘額的形式存入交易帳戶。

在存款並接收信用獎贈金后, 客戶必須在60天內進行特定交易量的交易, 僅有持倉時間≥ 30 分鐘的才能進行取款。

指定交易量 = 收到的獎金 * 35%

- *符合交易要求的產品:外匯、黃金、白銀、原油、BTCUSD、ETHUSD。
- * 有效交易量:促銷期間新開立和平倉的訂單。 持倉時間短於30分鐘、鎖倉和對沖持倉不計入此促銷的有效交易。
- 8. 在完成所有所需交易量后, 獎金可以一次性提取, 如果客戶隨後補充頭寸, 獎金仍將根據信用贈金對應的指定交易量進行計算, 而無需添加交易量。
- 9. 一旦滿足所有條件,客戶需要在客戶門戶中選擇「兌換」按鈕,您的現金返還將在5個工作日內作為餘額支付到您的帳戶中。



- 10. 如果客戶在60天內未達到足夠的交易量, 獎金將被取消。
- 11. 此優惠不能與以下促銷同時使用:100%現金返還和50%存款獎金。
- 12. PU Prime對於根據這些條款和條件重新設置或調整客戶帳戶所產生的任何費用、支出或損失,包括但不限於由於自動平倉造成的損失,不承擔任何責任。
- 13. PU Prime保留以下權利, 完全自主決定:
 - i. 拒絕註冊任何「首次存款現金返還」參與者:以及
 - ii. 取消違反或違反這些條款和/或PU Prime網站上規定的"PU Prime條款和條件"的 任何"首次存款現金返還"參與者的資格。
- 14. PU Prime保留根據其合理判斷隨時終止向任何客戶提供此「首次存款現金返還」的權利, 無需解釋原因。此類客戶將通過電子郵件通知。
- 15. PU Prime保留在任何時候修改、修訂或終止"首次存款現金返還"或其任何方面的權利,無需向任何人提供賠償。對客戶將提前通知此類更改。請注意,參與「首次存款現金返還」即表示接受並同意遵守任何此類修改、修訂和/或更改。
- 16. 在PU Prime自行決定的情況下,無論是在任何套利形式(包括但不限於無風險獲利)、濫用行為(包括但不限於參與者的交易活動模式表明參與者僅僅是為了從現金返還中獲得財務利益,而並非真正對市場交易感興趣和承擔市場風險)、欺詐、操縱、與現金返還促銷相關的現金返利套利或任何其他欺騙或欺詐活動的形式中,PU Prime將取消合格客戶在PU Prime的真實交易帳戶上的所有先前現金返還以及相關的所有交易、利潤或虧損。在這種情況下,PU Prime保留全權決定(無論是暫時還是永久)關閉/暫停此類合格客戶在PU Prime的真實交易帳戶,取消所有訂單,並宣佈此類參與者的所有利潤無效。在這種情況下,PU Prime不對現金返還取消的任何後果承擔責任,包括但不限於逐筆追加平倉。
- 17. 參與「首次存款現金返還」即表示接受這些條款和條件, 以及PU Prime在其網站上規定的 PU Prime條款和條件。
- 18.「首次存款現金返還」僅在規定促銷的參與規則和/或調查中指明的有限時間內有效。
- 19. 如有疑似鎖倉、避險行為, PU Prime 保留拒絕發放獎勵、或收回已發放獎勵的權利。
- 20. 如果這些「首次存款現金返還」的條款和條件被翻譯成非英語語言, 如有不相容的解釋, 以 英文版本為準。

D. 風險警示

1. 交易衍生品和外匯具有高風險,可能導致您的資金損失,只應使用您能夠承受損失的資金 進行交易。 在決定進行交易之前,請確保您閱讀了我們法律文件頁面上的檔並尋求獨立 建議,以全面了解風險。本促銷未考慮您的目標、財務狀況或需求而準備。



More Than Trading

PU Prime Limited

Email: info@puprime.com **Web:** www.puprime.com

Address: CT House, Office 1A, Providence, Mahe, Seychelles

PUPRIME

First Deposit Cashback Terms and Conditions

A. Introduction

- 1. PU Prime is the commercial name of PU Prime Limited (the "Company", "us", "we", "our", "ours" or "ourselves" as appropriate) and is authorised and regulated by the Financial Services Authority of Seychelles under number SD050. The Company registered in Seychelles and located at CT House, Office 1A, Providence, Mahe, Seychelles.
- 2. The "First Deposit Cashback Terms and Conditions" is an integral part of the "PU Prime Terms and Conditions" and provisions set herein are considered as an annex of all "PU Prime Terms and Conditions" and they should be read in conjunction.

B. Conditions of Eligibility

- 1. Subject to, and without prejudice to, all other Terms and Conditions, the offer is available to PU Prime's Clients who have satisfied the Eligibility Criteria for the offer ("Eligible Clients") as set out in the sections following hereinafter.
- 2. The "First Deposit Cashback" may be offered by PU Prime from time to time to clients who open real trading accounts (meaning not demo) with PU Prime, in cases where such clients are referred to PU Prime via specific websites and/or social network sites in the context of certain specific promotions, and/or surveys that PU Prime may be running from time to time on such specific websites and/or social network sites.
- 3. PU Prime, at its absolute discretion, offers the "First Deposit Cashback" to any Client(s) from any countries/regions, as it deems appropriate and for as long as PU Prime deems to provide it.
- 4. Only persons who can form legally binding contracts under the laws applicable in their country of residence may participate in the "First Deposit Cashback". Without limiting the foregoing, participation in the "First Deposit Cashback" is not allowed for persons under the age of 18 or otherwise under legal age in their country of residence ("Minors"). If you are a minor, you cannot participate in the "First Deposit Cashback".
- 5. Participation of "Intermediaries/Related Parties" in the "First Deposit Cashback" is prohibited. If the registration and/or trading data of a participant in the "First Deposit Cashback" corresponds with the registration and/or trading information, including but not limited to IP address, of another participant in the "First Deposit

PUPRIME

First Deposit Cashback Terms and Conditions

Cashback", PU Prime reserves the right to regard this matching as a reason for immediate disqualification. For the purposes hereof, the term "Intermediary (ies)/Related Party (ies)", when used in these Terms & Conditions, unless the context otherwise requires, shall mean to include any person or entity bearing a relationship with any participant in the "First Deposit Cashback", including, without limitation:

- a) family members, such as brothers, sisters, spouses, ancestors, lineal descendants and collateral descendants;
- b) person or entity, whom any participant in the "First Deposit Cashback", directly or indirectly through one or more intermediaries, controls, or whom, directly or indirectly, through one or more intermediaries, is controlled by, or is under common control with any participant in the "First Deposit Cashback"; for purposes of this definition, the term "control" (including, with correlative meaning, the terms "controlled by" and "under common control with"), as used with respect to any participant in the "First Deposit Cashback", shall mean the possession, directly or indirectly through one or more intermediaries, of the power to direct or cause the direction of management policies of such person or entity, whether through ownership of voting securities or otherwise.
- 6. Similarly, persons associated in any manner whatsoever with PU Prime and/or with the specific websites and/or social network sites on which PU Prime may be running from time to time certain specific promotions, contests and/or surveys, in the context of which access to the "First Deposit Cashback" is offered, are not allowed to participate in the offer.

C. Specific "First Deposit Cashback" Terms

- 1. Promotion areas: All countries covered by regulatory licenses, except for Kenya, Vietnam, Bangladesh, Madagascar, Egypt, Malaysia, UAE, Indonesia, Thailand, Pakistan, Sri Lanka, Afghanistan, American Samoa, Australia, Belarus, Bermuda, Bosnia and Herzegovina, Botswana, Central African Republic, mainland China, Democratic Republic of the Congo, Eritrea, Guinea-Bissau, Lebanon, Libya, Montenegro, North Korea, Russia, Sierra Leone, Singapore, and/or as per the discretion of the Company.
- 2. Promotional Activate Period: 8th Aug 2023 Onwards
- 3. Promotion validity period: 60 days



After clients redeem credit bonus, they should meet trading volume requirements within 60 days. Only the first deposit made during this period will be counted towards the calculation of the cashback.

4. Eligible participants: This offer is available to existing and new Clients **who have no deposit history before** with PU Prime.

(Clients under IBs are allowed to participate. IBs' own trading accounts are ineligible for the promotion. Clients under Affiliates are allowed to participate. The trading accounts opened by an Affiliate's own link are not allowed to participate in the promotion. Cent accounts are not allowed to participate. PAMMs and MAMMs need to open an additional account to participate.)

- 5. The "First Deposit Cashback" is available **only for Standard Accounts and Islamic Standard Accounts.**
 - *If there are multiple trading accounts under the same client's name, **only one** eligible trading account is allowed to participate in this promotion.
 - **This offer is ONLY available for Clients in Standard Spread and Rebate Group.
- 6. Clients need to successfully activate for this promotion on the landing page first then deposit funds as required to receive the corresponding credit bonus.
 - *Only new deposits made during the promotion period are valid for the promotion. This excludes internal transfers, refer-a-friend bonuses, and cash adjustments.
 - *When clients make deposits via cryptocurrency or e-wallet, they will NOT receive the credit bonus.
- 7. The credit bonus is calculated at **20% of the amount of the first deposit** and the capped amount of the credit bonus is **\$10,000**. This credit bonus can be used for withdrawal and trade.

The credit bonus will be credited into the client's trading account and enhance their equity and margin level. After completing the **required trading volume** during the bonus trading period, the bonus will be deposited into the trading account in the form of Balance.

After making a deposit and receiving the credit bonus, the client has to trade specific transaction volume, positions open \geq 30 minutes within 60 days for withdrawal.

- * Specified transaction volume = bonus received * 35%
- * Products that count towards the trading requirements: Forex, Gold, Silver, Crude oil, BTCUSD, ETHUSD.



- * Effective trading volume: newly opened and closed orders made during the promotion period. Positions open for less than 30 minutes, locked positions, and hedged positions do not count as valid trades for this promotion.
- 8. After meeting all the required trading volumes, the bonus can be withdrawn in one-time, if client subsequently replenishes the position, it will still be calculated according to the specified trading volume corresponding to the credit bonus, without adding the trading volume.
- 9. Once all the conditions have been met, clients are required to select the "Redeem" button in the client portal and your cashback will be paid into your account as Balance within 5 working days.
- 10. The bonus will be cancelled if the client doesn't reach sufficient trading volume within 60 days.
- 11. This offer cannot be used in conjunction with the following promotions: 100% Cash Rebate, and 50% Deposit Bonus.
- 12. PU Prime will not be liable for any costs, expenses or damages which may be suffered as a result of PU Prime re-setting or adjusting a client's account as contemplated by these Terms and Conditions, including, but not limited, to losses attributable to automatically closed out Open Positions.
- 13. PU Prime reserves the right, at its sole discretion:
 - i. to decline registration of any participant in the "First Deposit Cashback"; and
 - ii. disqualify any participant in the "First Deposit Cashback" who tampers or breaches these terms and/or any of the "PU Prime Terms and Conditions" set forth on PU Prime's website.
- 14. PU Prime reserves the right, at its reasonable discretion, to discontinue the offering of this "First Deposit Cashback" to any of its clients, without having to explain the reasons. Such clients will be informed via email.
- 15. PU Prime reserves the right to alter, amend or terminate the "First Deposit Cashback" or any aspect of it at any time without having to compensate anyone for that. Prior notice of such changes will be given to clients. Please note that taking part in the "First Deposit Cashback" constitutes acceptance and agreement to abide by any such alterations, amendments and/or changes.
- 16. Any indication or suspicion, in PU Prime's sole discretion, of any form of arbitrage (including but not limited to risk-free profiting), abuse (including but not limited to



participant's trading activity patterns that indicate that the participant solely aims to benefit financially from the cashback without being genuinely interested in trading in the markets and/or taking market risk), fraud, manipulation, cash-back arbitrage connected to a cashback promotion or any other forms of deceitful or fraudulent activity, will nullify all previous cashback of the Eligible Client's real trading accounts with PU Prime and/or any and all transactions carried and/or profits or losses garnered therein. In these circumstances, PU Prime reserves the right, at its sole discretion to close/suspend (either temporarily or permanently) all such Eligible Client's real trading account(s) with PU Prime, cancel all orders and annul all profits of such participants. In these circumstances, PU Prime shall not be liable for any consequences of the cashback cancellation, including, but not limited to, order(s) closure by Stop Out.

- 17. Taking part in the "First Deposit Cashback" constitutes acceptance of these Terms & Conditions and of the PU Prime Terms and Conditions set forth on PU Prime's website.
- 18. The "First Deposit Cashback" is available for a limited period of time only, as indicated in the rules of engagement of the specific promotion, and/or survey of which the "First Deposit Cashback" is mentioned to be a part of.
- 19. In the event of any suspicion of lock-up or hedging positions, PU Prime reserves the right to refuse the issuance of rewards, or reclaim the distributed rewards.
- 20. If these terms and conditions of the "First Deposit Cashback" are translated into a language other than English, the English version shall prevail in the case of an incompatible interpretation.

D. Risk Warning

1. Trading derivatives and forex carries a high level of risk to your capital and should only be traded with money you can afford to lose. Ensure you read the documents on our Legal Documents page and seek independent advice, to fully understand the risks, before deciding to trade. This promotion has been prepared without taking account of your objectives, financial situation or needs.